



[HOME](#)

[CONTACT
CHNC](#)

[MEMBERSHIP](#)

[CONFERENCE](#)

[ABOUT
CHNC](#)

[RESOURCES FOR
PURCHASE](#)

[NEWS &
EVENTS](#)



HAPPY HOLIDAYS FROM THE CHNC EXECUTIVE AND BOARD OF DIRECTORS

Happy Holidays

Year 2010
Year 2011

Joyeuses Fêtes

L'année 2010
L'année 2011

As we look back over 2010, we are filled with pride in all we have accomplished. These achievements were reached through your commitment to CHNC. Thank you for your contributions and hard work in furthering the work of CHNC.

In 2010, we saw several significant achievements:

- Incorporation of CHNC
- 4th National CHNC Conference
- Release of Home Health Nursing competencies
- Collaboration on a number of publications and reports, such as «Public Health/Community Health Nursing Practice in Canada», «Influence of Certification on Community Health Nursing», and «Synthesis of Community Health Nursing Reports»

Looking forward into 2011, some of the projects we are moving forward include:

- Blueprint for Action, which will build on previous work done and provide a framework for forward momentum
- Revise and update the Canadian Community Health Nursing Standards of Practice
- Develop the Canadian Community Health Nursing Practice Model for application to practice
- Enhance communication with membership
- Develop a sustainable CHNC Organization

INTO THE FUTURE

Your Board and Executive are working hard to advance the goals and objectives of CHNC, and community health nursing in the

country. If you have any questions, please do not hesitate to contact your provincial representative or one of the Executive. For a complete list and contact information, please visit:

<http://www.chnc.ca/>

On behalf of the Board and Executive of CHNC, we wish you and yours all the joys and blessings of the Holiday Season ... and all the best in 2011!

Kate Thompson, President
Ruth Schofield, President Elect
Cheryl Armistead, Secretary
Yvette Laforêt-Fliesser, Communications Officer
Anne Clarotto, Treasurer
Evelyn C. Butler, Administrative Manager



JOYEUSES FÊTES DE LA PART DU COMITÉ DIRECTEUR ET DU CONSEIL D'ADMINISTRATION DE L'IISCC

En réfléchissant à tout ce que nous avons accompli ensemble au cours de 2010, nous sommes pleins de fierté. C'est grâce à votre engagement envers l'IISCC que tant de choses ont pu être réalisées. Nous vous remercions de vos contributions et de tous vos efforts pour faire progresser le travail de l'IISCC.

En 2010, nous avons atteint quelques jalons importants :

- Constitution en personne morale de l'IISCC
- 4e Conférence nationale de l'IISCC
- Publication du document Compétences en soins infirmiers à domicile
- Collaboration à plusieurs publications et rapports, tels que «La pratique infirmière en santé publique - en santé communautaire», «*Influence of Certification on Community Health Nursing*», et «Synthèse des rapports sur les soins infirmiers en santé communautaire au Canada».

En nous tournant vers l'avenir, voici quelques-uns des projets que nous avons entrepris et faisons progresser :

- Plan d'action, qui s'appuiera sur le travail déjà effectué et servira de cadre pour nous donner de l'impulsion
- Révision et actualisation des Normes canadiennes de pratique des soins infirmiers en santé communautaire

- Développement du Modèle canadien de pratique des soins infirmiers en santé communautaire pour son application à la pratique
- Amélioration des communications avec les membres
- Développement d'une organisation d'IISCC durable

VERS L'AVENIR

Votre conseil d'administration et votre comité directeur travaillent dur pour atteindre les objectifs de l'IISCC et servir les soins infirmiers en santé communautaire. Si vous avez des questions, n'hésitez pas à contacter votre représentante provinciale ou un membre du comité directeur. Pour trouver une liste complète des représentantes et des membres du comité et leurs coordonnées, veuillez aller au site : <http://www.iiscc.ca/>

Au nom du conseil et du comité directeur de l'IISCC, nous transmettons à vous et à votre famille nos meilleurs voeux pour la saison des Fêtes et une très Heureuse Nouvelle Année 2011!

Kate Thompson, Présidente

Ruth Schofield, Présidente élue

Cheryl Armistead, Secrétaire

Yvette Laforêt-Fliesser, Responsable des communications

Anne Clarotto, Trésorière

Evelyn C. Butler, Directrice administrative

Community Health Nurses of Canada

182 Clendenan Avenue,
Toronto, Ontario
Canada, M6P 2X2

email: info@chnc.ca
phone: (416) 604.8692
fax: (416) 426.7280

